
Grundejerforeningen Bangsboparken: 

 

Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Bangsboparken. 

 

Tid:  Onsdag den 21. marts 2012 kl. 20 – 21.30. 

Sted:  Bangsboparken 51 (Peter Nicolaj Thorup). 

Deltagere: Peter Nicolaj Thorup (Bangsbo Holm), Henrik Hansen (Høje 

Bangsbo) og Lene Friis Kanstrup (Bangsbo Bakker).  

Fraværende: Ingen 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden. 
 

Dagsordnen er godkendt. 
 

2. Godkendelse af referat. 
 

Referatet er godkendt. 

 
3. Generalforsamling. Forberedelser hertil:  

 

- Økonomi: PN orienterer.  

 

Vi har entreret med Djursland landboforening med at lave regnskab og 

revider det. Vi afventer resultatet heraf, som skulle komme inden for 

overskuelig fremtid.  

 

- Budgettet skal færdiggøres.  

 

Vi har lavet et udkast og PN aflevere det til Djursland landboforening. PN 

går i dialog med Djursland landboforening om at lave færdiggøre budget. 

 

- Referater lægges ud på hjemmesiden: Henrik orienterer. 

 

Bestyrelsen skal have Mogens Karlshøj til at demonstrere 

udlægningssystemet, da dette forekommer meget kompliceret.  

 

 

- Invitationer ses igennem og sendes ud (sidste dag i dag!).  

 

Invitationer er sendt ud dags dato. 

 

- Praktiske gøremål afklares – stole, kaffe, kage osv.  



Grundejerforeningen Bangsboparken: 

 

Lene tager sig af det praktiske. PN og Henrik leverer ekstra stole, hvis det 

skulle vise sig nødvendigt. 

 

4. Hjelmagerparken. Lene orienterer om mødet den 15. marts med de andre 
grundejer-/lejerforeninger.  

 
Vi havde et godt og konstruktivt møde. Vi var 4 ud af 6 repræsenteret ved 
mødet. Alle var enige om, at en grundejerforening, hvis primære opgave er 

snerydning/saltning og vedligeholdelse af vejen (og stien) Hjelmagerparken, 
skal stiftes hurtigst muligt. Vi vil dog først have endeligt afklaret om, der ikke 

kan stilles krav til kommunen om at bringe vejen i orden inden vi tager 
ansvaret på os. Dette står Niels Kjærsgaard fra Fruen Høj i første omgang for 
at undersøge. Det store spørgsmål om, hvordan udgifterne skal fordeles 

mellem os, blev meget debatteret. Vi blev ikke umiddelbart enige, men 
besluttede at tage det op igen til næste møde, som afholdes den 1. maj i 

Almenbos Fælleshus. 
 

5. Gadebelysning:  

 
Lene har kontaktet Aarhus Kommune og har fået afklaret tvivlsspørgsmålene. 

Vi skal herefter diskutere om vi skal tegne aftale med Verdo om 
vedligeholdelse og i givet skal det medtages i budgettet for 2012. 

 

6. Administration – post, bank m.m. Peter Nicolaj medbringer eventuelle 
regninger samt saldo (dags dato) til indføring i referatet. 

 
Saldo på forenings konto 109.582,16 kr. 
Saldo på plus konto 9.947,18 kr. 

 
7. Fremtidige møder og datoer. 

 
Generalforsamling den 11. april 2012. 

 

8. Eventuelt. 
 

 


